

FIRST LANGUAGE ARABIC

Paper 2 Writing

0508/02 **October/November 2014** 2 hours

Additional Materials: Answer Booklet/Paper

READ THESE INSTRUCTIONS FIRST

If you have been given an Answer Booklet, follow the instructions on the front cover of the Booklet. Write your Centre number, candidate number and name on all the work you hand in. Write in dark blue or black pen. Do not use staples, paper clips, glue or correction fluid. DO NOT WRITE IN ANY BARCODES.

Answer two guestions, one from Section 1 and one from Section 2. You should write between 350 and 500 words for each answer.

At the end of the examination, fasten all your work securely together. All questions in this paper carry equal marks.

اقرأ هذه التعليمات أو لأ

إذا أعطيت كراسة للإجابات، فاتَّبع التعليمات المطبوعة على غلافها الأمامي. اكتب رقم مركزك، ورقمك الخاص، واسمك على أوراق إجاباتك كلها. اكتب بقلم ذي حبر أزرق داكن أو أسود. لا تستخدم الدبّاسات، مشابك الورق، الصمغ، أو القلم المصحح. لا تكتب على الشفر ات العمو دية (البار كو دات).

أجب عن سؤالين اثنين، واحد من القسم الأول وواحد من القسم الثاني. عليك أن تكتب بين ٣٥٠ و ٥٠٠ كلمة لكل جو اب.

> عند نهاية الامتحان، اربط أوراق إجاباتك كلها معًا بإحكام. تحمل الأسئلة كلها في هذه الورقة علامات متساوية.

This document consists of 2 printed pages.

oestexamhelp.com

اختر موضوعين اثنين واكتب عن كل واحد منهما ٣٥٠ – ٥٠٠ كلمة. اختر واحدًا من القسم الأول وواحدًا من القسم الثاني. من المهم جدًّا التقيّد بعدد الكلمات. القسم الأول النقاش والجدال اختر: -1 تراجعت عادة المطالعة الحرة إلى حد مُقلق. ناقش هذا الرأى مبيّنًا وجهة نظر ك. أو ب- الأفضل الحصول على عمل مباشرة بعد الثانوية. ما رأيك؟ أو ت- القلق الذي يسيطر على الناس تجاه سلامة البيئة مبالغ فيه. إلى أي مدى توافق هذا الرأي؟ أو ث- ستختفى الصحافة المطبوعة أمام زحف الصحافة الرقمية. ناقش ذلك مبيّنًا ر أيك. القسم الثانى الوصف والسرد اختر: أنت مسؤول عن حملة (أسبوع التوعية الصحية) في مدرستك. صِفْ كيف نجحت في تنظيم -1 ذلك الأسبوع، وسجّل شعورك. أو -- حيف رحلة صيد قمت بها مع أصدقائك، وصيف شعورك. أو ت- ها هو يقبل نحوي متثاقل الخطوات، منحنى الظهر، ناظرًا إلى طين الأرض. أكمل القصبة. أو ث– هذه المرة انتصر الذئب عليّ لكنه لن يتمكن من سرقة خروف من قطيع الغنم بعد اليوم. أكمل القصبة.

Permission to reproduce items where third-party owned material protected by copyright is included has been sought and cleared where possible. Every reasonable effort has been made by the publisher (UCLES) to trace copyright holders, but if any items requiring clearance have unwittingly been included, the publisher will be pleased to make amends at the earliest possible opportunity.

Cambridge International Examinations is part of the Cambridge Assessment Group. Cambridge Assessment is the brand name of University of Cambridge Local Examinations Syndicate (UCLES), which is itself a department of the University of Cambridge.